
Verslag Algemene Ledenvergadering 2024 

 

Datum: 14 maart 2024   Plaats: Fort Vreeswijk   Aanvang 20.00 uur 

 

Aanwezig: zie presentielijst 

Afgemeld: Carin Laarman, Hans Lappee, Frans Kok, Margriet vd Sloot, Everdien Smeenk, Meta van de 

Veen, Mary vd Plank 

 

1. Welkom 

Catharina heet iedereen welkom en loopt de agenda door. 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

• Speldjes 25 en 40 jaar-jubileum  

• Overleden : Han Jurritsma en Loes Slooten 

• Loes wordt in het zonnetje gezet voor haar grote inzet bij het omzetten van onze IVN 

wandelingen voor de nieuwe versie van de wandelapp 

 

3. Verslag ALV 2023 

- Bij presentjes graag ook vermelden waarvoor 

- Bij publieksactiviteiten moet excursie staand ipv cursus 

- Over de rondvraag : Nelleke en Catharina hebben erg hun best gedaan voor de actie 

tegel eruit , struik erin, maar dat is niet gelukt. Ivon zet dat dit komt doordat de regels 

waren veranderd. Je moet tegenwoordig samen aanvragen. Dit jaar is het gelukt 

- In het verslag staat dat er een hapje en drankje was : Nelleke meldt terecht dat dat niet 

zo was 

- Het moet Frans van Orsouw zijn ipv Frans van Oorschot 

 

4. Bestuur 

Het bestuur blijft aan. Martin meldt dat dit zijn laatste jaar als bestuurslid wordt. 

Dit wordt zijn achtste jaar. 

 

5. Financieel verslag 

Wim loopt de financiën door 

• De receptie vorig jaar was duurder dan gebruikelijk ( maar wel erg leuk) 

• Werkgroepen hebben weer weinig uitgegeven 

• We zijn bezig met overgaan naar TRIODOS, 1 jaar hebben we wat extra bankkosten 

• We hebben iets meer inkomsten door wat meer leden, door 2  leuke donaties van 

kerken en door voor het eerst sinds jaren weer rente 

• De totale balans is erg positief dus we hoeven ons voorlopig geen zorgen te maken 

 

• KNIJ valt weer op oa door de grote bedragen, maar Nelleke heeft ook vragen over de 

manier waarop KNIJ als werkgroep ingebed is in de afdeling,  (nl anders dan de 

andere werkgroepen. Het bestuur geeft aan dat er al een gesprek hierover is 

afgesproken. Het gaat met name over de andere manier van organisatie, verder zijn 

we juist tevreden met de samenwerking. 

 

• Advies van de kascommissie : de stukken worden goedgekeurd ( zie bijlage) 



• Ron vd Pal wordt nieuw Kascie-lid (Luc de Bruyn blijft lid). 

 

6. Begroting 2024 

Er zijn dit jaar extra kosten vanwege de sluiting van het MEC, gelukkig kunnen we die goed 

dragen.  

“Werkgroep onderhoud” moet worden “werkgroep onderhoud Cirkeltje Rond”  

De werkgroep “Route app” ontbreekt nog in de begroting (200 euro) 

De vergadering is akkoord om 250 euro te geven aan het jubileum van Cirkeltje Rond 

De begroting wordt goed gekeurd.  

Op de site zal de nieuwste versie worden geplaatst 

 

7. Jaarverslag 2023 en jaarplan 2024 

Martin loopt hier in vogelvlucht langs. 

De werkgroepen lopen voor het grootste deel prima, met flink wat excursies. 

Wat positief opvalt is dat veel mensen ook cursussen volgen en dagen bezoeken van 

landelijke organisaties als de vlinderstichting, Floron, SOVON, NMV etc, en samenwerken met 

oa KNNV. De jeugdgroep zou iets meer kinderen kunnen gebruiken, leuk daar is dat er 2 

nieuwe leidsters zijn : Ake en Laura. 

Jammer is dat het Tiny Forest wat ons betreft stil ligt. De samenwerking met de gemeente 

mbt bermbeheer is ook even on hold gezet. Met de idylle in IJsselstein wordt waarschijnlijk 

gestopt.  

De werkgroep Natuurkoffer kijkt of er iets met de doelgroep “dementie”gedaan kan worden 

De werkgroep Natuur en Milieubelang heeft het ook weer druk gehad, nieuwe zaken zijn oa 

het politiebureau, evenementen terrein en windmolens. 

De vogelwerkgroep heeft wat problemen dat de excursies iets te groot worden: we willen 

wat meer verdieping, nu komen er mensen mee wandelen uit een flink deel van het land.  

De wandel app is (met af en toe wat storingen) weer in de lucht, dus er komen weer nieuwe 

routes. Het Zeggeblad is ook dit jaar weer 3 keer uitgekomen en was weer prima 

 

8. Pauze 

 

9. Jubileum 

Catharina vraagt om ideeën en laat wat van de ideeën van het bestuur zien :  

1 natuurcursus,  2 fotowedstrijd, 3 lezing oid bekende Nederlander, 4 activiteiten op 

jubileumdag 5 met voor leden aansluitend een etentje 6 Voor de jeugd een feestje bij 

bijvoorbeeld de Fortwachter 

 

Nieuwe ideeën die opduiken zijn :  

1) natuurfoto cursus (fototoestel en mobiel) hier bij worden Ruud Modderkolk en Joelle 

Baijer (van V&P) genoemd 

2) een leuke bekende Nederlander is wellicht Casper ( van Casper loopt uit de Volkskrant 

3) Ivon meldt dat Intratuin wel een goede ruimte heeft voor eventueel jubileum en 

workshops. Loes gaat kijken of er een leuke wandeling te doen is in die buurt 

  

10. Rondvraag  

• Opmerking Martijntje Steenbeek : je kunt eventueel vogelexcursies splitsen of er 2 

organiseren 

 



Presentielijst 

 

 



 


